
 
Protokoll fagråd for forebygging, tidlig innsats, helsefremming, læring og mestring 
Møtedato:  
13.02.23  

Møtevarighet  
13.00 – 15.00  

Møtested:  
Teams  

Neste møte:  
24.04.23  

Møteleder  
Vegard Strøm  

Referent:  
Ingrid 
Kristiansen  

Møtte  Forfall  

Kommunene  

Jorid Paulsen, Trondheim kommune  x  

Svein Olav Johnsen, Trondheimsområde  x  

Vegard Strøm, Fosenregionen    

Ann Sissel Helgesen, Værnesregionen   

Tove Hegseth, Fjellregionen   

Ingrid Kristiansen, Trøndelag sørvest, 
Lakseregionen  

 

  

  

St. Olavs Hospital HF  

Eric dePano   

Hilde Selsås   x 

Anne Lise Høyland   x 

Jostein Arntzen   

Trond Ljøkjell    

  

Brukerrepresentanter  

Trine Wigtil, St. Olavs hospital    

Atle Tilseth , kommune  

Observatører  

Margareth Berg, brukerrepr. kommune vara  

Borghild Kr. Lomundal, vara kommune  

Lene Stene Salberg, sekretariatet, ASU   

Gry Marit Håpnes Landmark, Statsforvalteren i 
Trøndelag  

 

På sak  

Gard Myhre   

 
 

Saksnr. Fagråd for forebygging, tidlig innsats, helsefremming, læring og 
mestring 

Ansvarlig 

1/23 Godkjenning av referat fra møtet den 7.nov 2022 
 

 Godkjent uten kommentarer  

2/23 Godkjenning av innkalling og sakliste til dagens møte 
 

 Godkjent uten kommentarer  

3/23 Innspill på rapport Psykomotorisk fysioterapi 
 

 Innledning ved Gard Myhre 

Mottatt utkast til rapport fra arbeidsgruppen. Utfordringen innen 
fagfeltet har over lang tid vært stor pågang og etterspørsel etter 
denne kompetansen med lang ventetid. Vanskelig å ta gode 
prioriteringer.  

Mandat gitt fra ASU. 

 



Begrenset ressurs både i spesialisthelsetjenesten (9.5 stillinger 
StOlav) og kommuner (Tr.heim har 15 stk med kompetansen, 
ytterligere 5 kommuner har avtale med fysio med denne 
kompetansen). Ikke et lovkrav i kommunene om spesialisering 
innen psykomotorisk fysioterapi. 

Gruppen har sett på 4 ulike forløp for oppgave/ansvarsfordeling. 

Arbeidsgruppen ber spesielt om tilbakemelding/innspill på: 
1. Forslag til ansvarsfordeling mellom spesialisthelsetjenesten og 
primærhelsetjenesten 
2. Forslag til rutine 

Drøfting/innspill under saken: 

Tatt opp i Værnesregionen (har egen kommunal psykomotorisk 
fysioterapeut): Vurderingene/anbefalingene støttes, ingen 
bemerkninger. Godt arbeid gjort av arbeidsgruppa. 

Helseplattformen kan være med på å lette kommunikasjonen hvis 
fastleger/fysikalske institutt blir med. 

Grundig og godt arbeid, bra med fokus fremover – hvordan sikre 
denne kompetansen i flere kommuner? 

Innspill på hvordan løse ansvaret i ferier/høytider? Kommunene 
opplever ofte da at pasienter med behov for slik kompetanse 
overføres til kommunene. 

Oppsummert: Fagråd 3 synes det er lagt ned et godt, grundig og 
viktig arbeid og støtter de forslag til ansvars- og 
oppgavefordeling som er stipulert mellom spesial- og 
primærhelsetjenesten og forslag til rutiner. 

Dersom innspill etter møtet kan dette sendes Gard Myhre innen 

10.3. gard.myhre@trondheim.kommune.no 

 

4/23 Valg av nestleder i Fagråd 3 i inneværende periode, ut 2023 (repr 
fra St.Olavs hospital) 

 

 På bakgrunn av at Borghild Lomundal gikk ut som leder av gruppa 
grunnet endring av arbeidssted, gikk Vegard Strøm inn som leder 
for gruppa. Det er behov for en ny nestleder, fra St.Olavs hospital. 
Perioden gjelder ut 2023. 

En nestleder bistår leder i forhold til møtegjennomføring, 
referatskriving, drøfting av saker/planlegging av møter – samt evt. 
fellessamlinger for fagrådsledelse.  

Jostein Arntzen stiller seg disponibel som nestleder for perioden. 

 

 Orientering fra ASU møte 15.12.22 
 

 Oppnevning av leder og nestleder ASU 

- Ny leder og nestleder oppnevnt: Ingjerd Astad leder, Tom 
Christian Martinsen nestleder. 

Arbeidsseminar ASU «det indre liv» 22.mars, heldag: 

 

mailto:gard.myhre@trondheim.kommune.no


- Ledere og nestledere for fagrådene inviteres inn i dette 
arbeidsseminaret sammen med ASU (medlemmer/vara). 
Tema er å se på det indre livet, samhandling. Struktur, 
prosesser i samhandlingssaker, samhandlingskultur.  

- Se på de viktigste punktene i samhandlingsavtalen, 
likeverdighet i samhandling, brukermedvirkning. 

Prosjekt «pasienttilstrømming til St.O.H» 

- Prosjekt for å se på årsaker til økt antall innleggelser til 
sykehus. Analyse av situasjonen for å identifisere årsaker 
og se på tiltak. Nasjonal/internasjonal utfordring. 

- Oppstartsmøte medio mars. 

Nye Trondheim Rehabiliteringssenter 

- Trondheim kommune-prosjekt. Samling av den 
sengebaserte rehabiliteringen. (Søbstad og Nidarvoll) 

- Sikter også på å understøtte/bidra til forskning, ønsker å 
være ledende i arbeid på rehabiliteringsfronten. Nyttig 
også for kommunene.  

- Kan være aktuelt å invitere Gyrd Thrane til å informere om 
dette prosjektet ved en senere anledning. 

Helseplattformen 

- Kan virke som kommunen har en bedre flyt enn 
spesialisthelsetjenesten. Mer kostnader for kommunene, 
men også en høsting av forventet gevinstrealisering. 

- Pressekonferanse fra kommunene i uke 6, anbefales å ses. 
God informasjon fra kommunene. 
https://trondheim.kommunetv.no/archive/991 

5/23 Arbeidsgrupper Helsefellesskapets handlingsplan 
 

 Status 

- Jobbet med å få med deltakere i de ulike arbeidsgruppene. 

- Kommunal vs spesialisert rehabilitering: har tre 
helsefellesskap i Midt-Norge. Vegard deltok i regionalt 
samarbeidsutvalg. Ser at alle HF har fått samme oppgave. 
Nordre Trøndelag har henvendt seg til Søndre Trøndelag 
for å høre om de kunne hekte seg på arbeidet igangsatt i 
Trøndelag sør. 

Ønske om et felles prosjekt for Helse Midt – 
samarbeidsutvalget ønsket også dette.  

Det vil si at de to oppgavene knyttet til rehabilitering 
avventes, slik at de to andre HF går runde hos seg før veien 
videre settes. 

Hdir har fått i oppdrag fra HOD å gi innspill til arbeid med 
ny nasjonal helse- og samhandlingsplan. I den forbindelse 
har Hdir invitert til en workshop med bred representasjon 

 

https://trondheim.kommunetv.no/archive/991


fra brukerne, tjenestene, fag- og interesseorganisasjoner. 
Kommuner og spesialisthelsetjenesten er invitert via KS og 
RHF. Trondheim er invitert til å delta i workshopen og 
sender 2 repr.; en fra kommunedirektørens fagstab og 
enhetsleder for nye Trondheim rehab.senter. Vegard og 
Lene deltar på et formøte for å gi innspill med til 
workshopen. Hdir skal levere sin rapport til HOD innen 
31.3.2023. 

Endrer dette oppgaven til fagrådet som er tildelt fra 
handlingsplanen? 

Er det en hensikt å gå i gang med arbeidsgruppene før 
denne work-shopen er gjennomført? 

Innspill fra fagrådet: ønske om at dette arbeidet ikke drar 
ut i tid. Ønske om at det sikres en bred forankring. 
Vegard Strøm kobler seg på repr. Fra Tr.heim kommune 
som er invitert til innspillsmøtet, blir med for å sikre 
stemmen til mindre kommuner. 

Her kommer det sannsynligvis sentrale føringer vi må 
forholde oss til (jfr. invitert til work-shop fra Hdir) – 
fagrådet ønsker derfor å avvente arbeidet i 
arbeidsgrupper relatert til rehabilitering til dette arbeidet 
er avklart  

- Plan videre: viktig at man nå får igangsatt gruppene.  

Ingrid erstatter Borghild som repr fra fagråd i gruppen: Utarbeide 
en felles rutine for henvisning til ulike virksomheters tilbud. 

Ann Sissel W Helgesen erstatter Svein Olav som representant fra 
fagråd i gruppen: Utarbeide et system for felles oversikt over 
lærings- og mestringstilbud i kommuner og sykehus «Samvalg - hva 
og hvorfor?» 

Borghild tar ansvar for å kalle inn til første møte i gruppen: Årlige 
tilbud om grunnkurs, helsepedagogikk, til helsepersonell i 
spesialisthelsetjeneste og kommune. 

Ønske fra nord-delen av Trøndelag om at man samkjører 
arbeidsgruppene på tvers av regionene. Fagrådet er positive til 
dette. Vegard tar dette med seg til fagrådet i nord. Listene 
kompletteres med navn fra nord-delen. 

De som står kontaktpersoner fra fagråd tar ansvar for å kalle inn 
til første møte i arbeidsgruppene. Dersom man ser behov for å få 
inn flere representanter inn i sine grupper kan gruppene selv 
rekruttere medlemmer, med informasjon til fagråd gjennom 
fagrådsrepresentantene.  

Gruppene konstituerer seg selv og kommer med tilbakemelding 
om plan for oppgaveløsning og fremdrift til fagrådet innen 19.6.  

 

6/23 Eventuelt  



 1. Hvordan koble på varamedlemmer på en bedre måte? 

- Innspill fra varamedlemmer om at det kan være vanskelig 
å koble seg på enkeltsaker/drøftinger  

- Legge til innkalling til vara om valgfri deltakelse slik at de 
som ønsker kan være med som observatør 

- Referat sendes ut til alle som tidligere. 

2. Innspillsmøte rehabilitering, Statsforvalteren innkalt til 
dette. Gry Marit kan informere om dette ved neste møte. 

 

 


